

Boardhinweis Board Info

Referring to the report by Olga „Bella“ Kravchenko, EAASDC representative Russia, we'd like to point out:

1. The google-map information by Wolfgang Benz, voluntary staff, are available on the EAASDC HP under menu item „Club Directory“, project name „Route SDC“.

2. Just like all of the EAASDC staff and board, Olga „Bella“ Kravchenko, EAASDC representative Russia, has an EAASDC email address to contact her: representative.RU@eaasdc.eu

translated by Gabi Russell

Bezugnehmend auf den Bericht von Olga „Bella“ Kravchenko, EAASDC-Repräsentantin Russland, teilen wir mit:

1. Die google-map Einstellungen unseres ehrenamtlichen Mitarbeiters Wolfgang Benz, findet ihr auf der EAASDC HP unter dem Menüpunkt „Clubverzeichnis“ und dem Projektnamen „Route SDC“.

2. Wie alle EAASDC-Mitarbeiter und Vorstände hat auch Olga „Bella“ Kravchenko, EAASDC-Repräsentantin Russland, eine EAASDC-Mail-Adresse, über die sie zu erreichen und die für Kontaktzwecke zu nutzen ist: representative.RU@eaasdc.eu

Wolfgang Daiss
President EAASDC e.V.